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ARSM OTESPROTOKOLL PARIS TOMTAGARFORE N I N G 2015.

05-13

1. Ordförande Jan-Eric Berglund öppnade mötet och förordade en tyst

minut för bortgångne Rurik Bodman.

2. Dagordningen fastställdes och godkändes.

3. Kallelse till årsmötet hade skett på vederbörligt sätt.

4. Närvarande medlemmar vid mötet var: Parisvägen 24,26;,28,29; Paris

Gökväg 3, 4, 5, 7, 8, L2, 14. Parisslingan t, 2, 7, 8, 10, L2, 13, L5, 16, 24,

25, 27, 28, 30, 33, 34, 40, 44, 55, 60, 64, 57.

5. till ordförande för mötet valdes Jan-Eric Berglund och till sekreterare

valdes Lars-Enar Lindberg.

5. tilljusteringsmän och tillika rösträknare valdes Lars Palm och Göran

Kölbom.

7. Styrelsens berättelse lästes upp av Lars-Enar.

8. Revisionsberättelsen avkunnades av Hans Thoresen.

9. Resultat- och balansräkning godkändes för det gångna året.

10. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

L1,. Jan-Eric Berglund valdes som föreningens ordförande under 1år.

L2. lars-Enar Lindberg valdes som föreningens vice ordförande under

2 är.

13. Christian de Mar6 valdes som föreningens sekreterare under 1år.

L4. Göran Kölbom och Katharina ölander valdes som representanter i

valberedningen under 1 år.

15. Lars-Enar Lindberg valdes som föreningens representant i

vägföreningen under 1 år.

16. Gerhard Catmano och Katarina Snecker valdes som suppleanter i

styrelsen under 1 år.

L7, Hans Thoresen vatdes som revisor under 1 år och Kent Öberg som

revisorsuppleant under 1 år.



18. Redovisning av pågående och avslutade aktiviteter gjordes och
Karl-Gunnar Hedblom, Johan Jensen, Lars Stenbeck och Jan Snecker

tog på sig uppdraget att klippa gräset vid badet och klubbstugan.

19. Skogsvårdsplanen som Skogstyrelsen giort åt oss accepterades och
godkändes av mötet.

20. Bengt Blomfelt läste upp förslaget till årsbudgeten för kommande
period som godkändes av mötet.

2L. Årsavgiften för kommande period bestämdes bli oförändrad.

22. 2 inkomna motioner lästes upp men bordtades tills vidare.

23. lnga övriga frågor kom upp vid mötet.

24. Ordförande tackade för visat intresse, önskade trevlig sommar och
avslutade mötet.
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